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Proposant Titol Proposta Descripció de la proposta Districte Resultat comprovació requisits 
bàsics

Núria Genestar 
González

Cuidar el descanso de los vecinos, 
reducir el ruido y la suciedad de la calle y 
el barrio. El descanso es esencial.

Vallparadís, calle Urquinaona y alrededores. Nuestro tramo de calle delante de la Facultad de Óptica tiene dos conjuntos de contenedores justo delante de una 
pared alta del edificio de la Facultad que actúa como elemento de resonancia.Son diez contenedores en un mismo tramo de calle.Ademàs tapan unos parterres 
con arbustos,llenos de excrementos de perro,y unas escaleras que son nido de suciedad y ruido ya que muchas veces se ponen ahí con música y gritos.
Siempre hay ruido en la calle y mucha suciedad por comportamientos incívicos y falta de limpieza.Desde que estan los contenedores estas actitudes han 
empeorado. El ruido en nuestro edificio y los cercanos, es espantoso.Los camiones pasan a cualquier hora,también festivos,ya sea el del cristal o recogida de 
trastos y muebles durante la madrugada.Los camiones emiten pitidos, golpes y vibraciones fuertes,y los trabajadores (sobretodo los de recogida de muebles)no 
tienen ningun reparo en dar golpes, tirar objetos grandes y mantener conversaciones a gritos de madrugada.Todo esto con el agravante de la pared que hace 
que resuene todo. Nuestra propuesta es que se redistribuyan por la calle o el barrio los conjuntos de contenedores, evitando la pared de resonancia,y que se 
separen(no dos conjuntos)para evitar la acumulación de basura y trastos ya que esto parece un vertedero.También revisar los camiones y que fueran màs 
silenciosos,y organizar los horarios de camiones de basura y recogida de muebles y trastos de manera que garanticen el descanso de los ciudadanos.El 
personal debería ser màs cuidadoso y silencioso, sea cual sea el horario. Otra idea sería hacer campañas de concienciación contra del ruido y fomentar el 
respeto.

Districte 1 Passa a Construcció Col.
lectiva

Rebeca Herráez Terrassa amb la creativitat i el DIY

Sent la tercera ciutat en població de Barcelona i Catalunya, crec que podria ser important tant a nivell de visibilitat, Turisme i Comerç que l'ajuntament de 
Terrassa organitzés al recinte firal una fira de manualitats participativa, a l'estil de la Handmade de Barcelona o la Creativa de l'Hospitalet (aquesta última aquest 
any no s'ha organitzat). Les persones que agradem d'aquest hobbie, només disposem de 1 fira generalista a l'any (la de barcelona) i un parell de monogràfiques 
(a Sitges la fira de l'patchwork, a Barcelona una de punt). Crec que ben enfocada i publicita i col·locada en el 2n trimestre del l'any podria atraure moltes 
persones a conèixer la nostra ciutat, amb el conseqüent benefici per als negocis locals (sobretot restauració). Crec que seria interessant, sobretot a causa de el 
tema COVID, que fins i tot pogués tens diversos punts per la ciutat, el que faria que els assistents visitaran zones emblemàtiques. Per exemple tallers a l'aire 
lliure (o sota carpes) a Vallparadis, la plaça Vella, o les diferents i boniques places que hi ha a la nostra ciutat.

Districte 1 Passa a Construcció Col.
lectiva

Magy Serra Bàsquet al carrer Explica'ns la teva idea o proposta:tenir instal·lacions per jugar a bàsquet al carrer o obrir portes caps de setmana col·legis públics , per utilitzar les seves 
instal·lacions Districte 1 Passa a Construcció Col.

lectiva

markus
Reordenació carrer Urquinaona en el 
tram comprès entre Violinista Vellsolà i 
Escultor Armengol

Districte 1 Passa a Construcció Col.
lectiva

Terrell Fira de Terrassa Potenciar la Fira de Terrassa, amb més activitats . Districte 1 Passa a Construcció Col.
lectiva

santi torras Reducir ruido de motocicletas Hay motocicletas que hacen mucho ruido, creo que exceden lo permitido y ademas circulan en horas de descanso. Districte 1 Passa a Construcció Col.
lectiva

Lola rovira franch Reduir circulació d'autobusos i vehicles 
amb motor del centre

Cuéntanos tu idea o propuesta: Per donar compliment a la normativa europea i als acords presos per aquest Ajuntament respecte la el control dels fums i sorolls 
en el centre de la ciutat, proposo que per als carrers Nord i Societat (on circulen els vehicles per anar de la Renfe a la Mutua) i els carrers Sant Antoni i Mas Adei 
(on circulen els vehicles que van de la Mutua a la Renfe) només es permeti la circulació als vehicles dels veïns residents/llogueters/propietaris i que es traslladin 
les 7 línies de busos que circulen actualment al carrer Salmeron, per anar de Renfe a Mutua i, al carrer Prat de la RIba per anar de Mutua a Renfe. Amb aquesta 
solució es donaria compliment a la normativa Europea i als acords aprovats respecte les zones de baixes emisions del centre, a més d'evitar els danys a la salut 
(problemes respiratoris, sorolls, risc d'accidents degut a les distancies amb vehicles, etc) i als nostres béns (bruticia a les façanes, residus negres a les portes, 
finestres, persianes, etc) que des de fa tants i tants anys els veïns d'aquests quatre carrers del centre estem patin.

Districte 1 Passa a Construcció Col.
lectiva

Carme Creació horts comunitaris zones terra 
espais municipals

Al casal d'avis del carrer Ricard Wagner al cementiri vell hi ha un petit espai de terra una mica abandonat on s'hi podria mirar de crear un petit hort cuidat per 
persones del mateix centre cívic que estiguessin interessades, veïns o famílies. A banda d'aprofitar aquest espai de terra s'hi crearien relacions entre les 
persones que hi participessin. La mateixa idea es podria traslladar a altres espais municipals que tinguessin espai suficient sense cap ús.

Districte 1 Passa a Construcció Col.
lectiva

Creixen Terrassa Donar a conèixer l'Illa de vianants Fer difusió a les escoles de les raons per les quals s'ha creat l'illa de vianants al centre. Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva

Associació de Veïns 
Antic Poble de Sant 
Pere

Fontades de l'Antic Poble de St. Pere
Es tractaria d’organitzar trobades, amb una periodicitat inicial de dos mesos a les fonts de la zona. Allà s’hi portaria una mica de berenar i beguda i, mentre es 
menja, una persona convidada ens explicaria alguna cosa sobre un tema determinat. Es programarien sis fontades durant el 2022. Adjuntem arxiu amb la 
proposta detallada

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva

Associació de Veïns 
Antic Poble de Sant 
Pere

Noms de les cases de l'Antic Poble de St. 
Pere

Entrevistar uns 15 avis i avies de l’Antic Poble de Sant Pere per obtenir informació sobre l’origen dels noms, activitats i anècdotes lligades a les cases. S’
intentarà que les entrevistes siguin en grups reduïts, atenent que la informació que aporti una persona pot estimular els records de les altres i permetre 
contrastar les informacions. Les entrevistes seran enregistrades audiovisualment. Es consultarà documentació conservada a l’Arxiu Històric de Terrassa, a fons 
notarials, fons de l’Ajuntament de Sant Pere, fons privats, etc., per esbrinar quan es van construir les cases i qui les va habitar per tal de poder confirmar els 
noms de les cases i també per intentar entendre per què hi ha zones del barri en que les cases no tenen nom històric. Entre les entrevistes realitzades i la 
documentació consultada s’organitzarà la informació i s’escriurà un opuscle que la reculli. En una segona fase es publicarà aquesta monografia.

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva

Associació de Veïns 
Antic Poble de Sant 
Pere

Caminades des de l'Antic Poble de St. 
Pere per camins de la memòria del seu 
antic terme.

Els veïns i veïnes de l’Antic Poble de Sant Pere s’agrupaven per fer excursions per l’ampli terme de Sant Pere. Ja sigui en trobades de família/es, d’amics, de 
veïns d’un carrer o per interessos diversos anaven a esmorzar o a passar tot el dia, per passar-s’ho bé, per enfortir l’amistat i el veïnatge. L’interès per un lloc 
concret podia ser pel medi natural, cultural, arquitectònic, religiós, esportiu. Els canvis polítics, socials, industrials i culturals han anat canviant la fesomia de l’
amplitud del terme de Sant Pere com era fins al 1904 i com és ara l’Antic Poble de Sant. Pere. Inicialment, per al 2022 proposem fer 4 excursions a diferents 
punts de l’ampli terme de Sant Pere. Les sortides seran matinals amb esmorzar compartit a càrrec de l’AV de l’Antic Poble de Sant Pere. Durant l’excursió i a l’
hora de l’esmorzar un expert explicarà quelcom del lloc i la seva evolució.

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva
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Associació de Veïns 
Antic Poble de Sant 
Pere

Jocs de taula a l'Antic Poble de St. Pere

Els jocs de taula permeten interactuar entre la gent, compartir, parlar, practicar estratègies, evidenciar habilitats i diferents maneres d’actuar. Els jocs de taula 
tenen efectes positius entre les persones que els practiquen, eviten l'aïllament i potencien la interacció entre persones, compartint sentiments i sensacions. 
Fomenten la memorització i l'atenció, així com la planificació, l’organització, l'agilitat mental i la imaginació. Entre persones interessades establirem trobades 
quinzenals per a ensenyar jocs i jugar-hi. S’organitzarà conjuntament entre l’Associació de Veïns i el Casal de Sant Pere. Es farà alternativament a les 
dependències de les dues entitats. Es publicitarà i es donarà a conèixer al barri i a les dues entitats

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva

Nuri Escudé Campanya noves senyalitzacions centre  Fer una campanya publicitària, on la gent entengui i sàpiga les noves senyalitzacions en les àrees del centre. Es a dir que si veuen al terra vermell, i el nou 
cartell de prohibit amb la nova senyalització han de saber que no s'hi pot circular. Districte 1 Passa a construcció col.

lectiva

Gemma Reducció de plàstic d'un sol ús al mercat

Proposo fer intervencions reiterades per conscienciar de la importància de reduir plàstics d'un sol ús al mercat. Crec que s'hauria de fer de forma repetitiva 
anualment alguna jornada "verda" on hi haguéssin tallers infantils, donació de taifes, punts d'informació... A part estaria bé si es pogués fer una rebaixa o bé 
crear un programa de punts per obtenir regals si es compra a les parades del mercat amb taifes pròpies, de forma que s'incentivés de manera permanent la idea 
de portar cadascu el seu envàs. Hi ha hagut alguna campanya prèviament, desconeixo si ha tingut un impacte positiu inicialment, però la sensació es que es 
generen molts residus plàstics. No obstant i donada la importància de la reducció d'aquests residus, crec que s'hauria de fer difusió de forma repetida en una 
jornada per informar i per altra banda actuar permanentment amb una mesura de "reforç positiu". Gràcies!

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva

AAVV Barri 
Universitari 
Cementeri Vell

Campus Universitari
Visitas guiadas por el campus pa dar a conocer el barrio

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva

AAVV Barri 
Universitari 
Cementeri Vell

Escenas locales para el barrio
En primavera realizar obras escénicas, con las compañías que ensayan en la AVV ( cinco compañías), para realizarlo en el Casal Centre (Centro Cívico), 
Auditoría de Terrassa y en la montañera del Parc de Vallparadis. Districte 1 Passa a construcció col.

lectiva

AAVV Barri 
Universitari 
Cementeri Vell

Muévete con Alegría
Realizar exibi información de distintas especialidades de bailes en la vía pública como Plaça d' la Deretes Humanas y la Plaça del Celler

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva

Aleix Campanya de sensibilització d'incendis 
forestals i oficis tradicionals

Mentre que el còmput mundial d'hectàrees de bosc està patint una disminució a causa de la sobreexplotació i grans incendis, les zones forestals dels països 
enriquits es troben en constant creixement. L'abandonament progressiu de les feines tradicionals del sector primari ha comportat un augment de la biomassa als 
boscos. Això implica que aquests ara tinguin una continuïtat horitzontal i vertical, dificultant molt les tasques d'extinció en cas d'incendi forestal, al mateix temps 
que es redueixen les oportunitats d'actuació. Tenir un mosaic agrícola-forestal és cabdal per tenir un paisatge més resilient als reptes del canvi climàtic. La 
proposta consisteix, doncs, en la celebració d'una campanya de sensibilització/fira (1/2 dies) en la qual es presenti el bosc i els camps, no només com un lloc de 
lleure, sinó també com uns indrets vius econòmicament i rics en biodiversitat. Per tant, l'esdeveniment podria comptar amb una mostra d'odicis tradicionals, tot 
destacant-ne la importància de cada un d'ells i on la persona que visita pugui conèixer a través d'algun taller, per exemple. A més, per revitalitzar aquests oficis 
es podria celebrar al mateix temps una fira de productes, ja fossin forestals (llenya, mobles, ...) o agroramaders (mel, formatges, ...). Paral·lelament, a l'acte 
també es pot destinar un espai que tracti l'ecologia del foc, mostrant el seu comportament i on s'expliquin els reptes als quals s'enfronten els boscos i la societat 
en el nou paradigma dels incendis de 6a generació.

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva

Aleix Seguiment de la presència del xot (Otus 
scops) als parcs de la ciutat

El xot és el rapinyaire nocturn més petit que es pot trobar a Catalunya. Tot i que és principalment migrador (passa l'estiu aquí), en punts del litoral és resident 
durant tot l'any. A Terrassa s'hi pot escoltar el seu cant, almenys, durant les nits de primavera, estiu i part de tardor. La proposta és un projecte de ciència 
ciutadana oberta a tothom, i enfocada a conèixer la fenologia i distribució de l'espècie a la nostra ciutat. El fet que el cant del xot sigui fàcilment identificable, i 
que una potencial localització on es pot trobar són els parcs urbans, permet que qualsevol persona hi pugui participar. El fet de conèixer la seva distribució pot 
servir per aplicar mesures que afavoreixin la seva presència als parcs (caixes niu), per exemple, en tant que augmentar la biodiversitat dels espais verds de la 
ciutat. A més, al ser una espècie que s'alimenta d'insectes o petits mamífers, es pot considerar un bon regulador biològic de plagues. Per altra banda, conèixer la 
fenologia de l'espècie pot ajudar a entendre com el xot s'adapta al canvi climàtic, així com quins poden ser els reptes als quals s'enfronta.

Districte 1 Passa a construcció col.
lectiva


